
Protokoll

Matematiska ämnesrådets  möte 2010-02-03

Närvarande: Theo Backman, Cecilia Lövkvist, Disa Hansson och Jens Malmros.

1. Mötet öppnades

2.  Till mötesordförande valdes Cecilia

3. Till sekreterare valdes Cecilia Lövkvist och justerare Disa Hansson.

4. Jens tackades av och Theo valdes till kassör.

5. Hemsida
Det beslutades att Theo ansvarar för hemsidan till Mär. På hemsidan ska det finnas 
mötestider, protokoll och kontaktuppgifter. 

6. Rapporter från grupperna
IS- Mär tog upp en motion om ljudanläggning i de stora föreläsningssalarna. Det ska 
undersökas av vaktmästaren vad som kan göras. Mär föreslog också att en mikro ska köpas 
in till studentpentyt. Det fick ett ja från institutionen. 

7. Övriga frågor
Utskrifter i datorsalarna
Det är fortfarande oklart vad som gäller. Det finns en gräns på antal utskrifter men det är 
otydligt vilka konsekvenser det får att överstiga gränsen och hur man gör om man vill köpa 
fler utskrifter. Möjligheten att skriva ut borde vara kopplat till om man är registrerad på 
någon kurs på institutionen eller inte. 

Upprop Matematik I
Cecilia och Theo pratade på uppropet för matematik I. Det upplevdes dock som att 
instutitionen gav ett förvirrat och vimsigt intryck. Det beslutades att Mär ska arbeta mer med 
detta och se till att det blir bättre till hösten. En idé är att man ger ut en manual med praktisk 
information och koncentrerar sig istället på att få studenterna mer intresserade inom ämnet. 

8. Nästa möte är den 3 mars 13.00

9. Mötet avslutades

Vid protokollet

Cecilia Lövkvist

Justeras

Disa Hansson


